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Ingress 

I vedtaket i sak 42-2020 Ledelsens gjennomgang ba styret styreleder om å følge opp sak som 

gjelder nye produkslokaler i Harstad.  

Sykehusekspedisjonen og produksjonsavdelingen i Harstad er lokalisert i lokaler adskilt fra 

publikumsavdelingen. For å sikre effektiv drift og lokaler som er i tråd med moderne standard er 

det behov for omfattende renovering av dagens lokaler. Samtidig er publikumsavdelingen i 

Harstad liten og uhensiktsmessig, selv om plasseringen av denne er god.  

 

For å følge opp styrets vedtak var styreleder og direktør i Harstad for å se på dagens lokaler og 

for å diskutere veien videre med sykehusapoteker og med driftsleder for UNN Harstad. Det ble 

sett på ulike muligheter for lokalisering av apoteket.  

 

Det har siden Sykehusapoteket i Harstad ble etablert i 2009 vært flere forslag til bedre 

lokalisering enn dagens lokaler, ingen av disse forslagene har vist seg å kunne gjennomføres.  

 

Det er ikke planlagt omfattende ombygginger/nybygg av UNN Harstad i overskuelig fremtid. 

Det vil derfor være nødvendig å få til en løsning innenfor dagens bygningsmasse. 

 

SANOs ønske er å få samlokalisert hele apoteket i tilknytning til dagens publikumsavdeling. 

Arkitekt er engasjert for å lage en grovskisse som grunnlag for å vurdere om disse lokalene kan 

utformes for å oppnå moderne og effektiv drift av Sykehusapoteket i Harstad. Når skisse fra 

arkitekt er mottatt vil det etableres kontakt med UNN for å få planene realisert. 

 

Direktørens innstilling til vedtak 

Styret for Sykehusapotek Nord HF er fornøyd med at arbeidet med å etablere nye lokaler for 

Sykehusapoteket i Harstad har startet, og ber om at videre arbeid med dette får høy prioritet.  

 

 

 

 

Helge K. Kjerulf Pettersen 
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